
 
Nordpolen skole FAU 

 

 
Ordinært møte FAU Nordpolen skole ‐ referat  

 
Dato/sted:  4.2.16, 18:00 – 19:30,  

Referent:  Oddny Bjelkerøy Hitland  

Til stede:  Oddny Bjelkerøy Hitland 1A, Christine Ilstad 1B, Ina Wisborg 1D, Therese Gulli Solbjørg 2A, Helle 
Planting Fløisand 2B, Aage Stangeland 2B (Driftstyret), Marianne Haugh 2D, Hedvig Øberg 3D, Arne 
Jørgen Meland 4A,  Una Husveg 5A, Hege Danielsen 5B, Torkild Eriksen 5B, Eystein Grusd 6A, Audun 
Stolpe 6B 

Delvis:  Kristin Victoria H. Bakke 1C, Espen Eggen 1E , Silje Nilsen (Rektor) 

Fraværende:  Hege Brattlid 2C (m.f.), Bård Gustavsen 3A  (m.f.), Sara Reitan Jacobsen 3B (m.f.), Hassen Jenhani 4B 
(i.m.), Ola Lauritzen 4D (i.m.) 

 
Saksnr.:  Sakstittel/‐innhold  Ansvar  Frist 

10  Åpent kvarter for foresatte 
Ingen saker meldt inn 

   

11  Godkjenning av innkalling og saksliste 
Beslutning: Innkalling og saksliste godkjennes. 

Referent   

12  Godkjenning av referat fra FAU 07.01.16 
Årstall korrigeres fra 15 til 16. Formelt godkjent referat publiseres også på skolens 
hjemmeside.  
Beslutning: Referat av 07.01.16 godkjennes med endring. 

Referent   

13  Informasjon fra rektor samt spørsmål fra FAU
Ledelsens egne momenter: 
Aktiviteter: 

 Foreldremøteperiode er startet. De første møtene er gjennomført resten 
følger før og etter vinterferien.  

 Vinteraktivitetsdag gjennomført med suksess 
 Fra mandag 8.2.16 gjennomføres det to lese‐ og skriveuker 
 Felles elevsamling fredag 5.2.16, 3. trinn har ansvar  
 3. trinn har statlig kartlegging i og 4. trinn skal ha kartlegging i IKT 
 Ny glemmekassetømming før vinterferien, det foreslås å videreføre 

samarbeid med FAU med hensyn til organisering.  
 Det er tidligere formulert ønske fra FAU om at skolen formulerer en oversikt 

over forslag til fellesaktiviteter slik som vennegrupper, spillkvelder, 
årstidsgrupper, o.l. til presentasjon på foreldremøter. Skolen oppfordrer FAU 
og foreldregruppen om å spille inn forslag til aktiviteter nå, for å få det med i 
plan fra høsten.  

 Etter vinterferien starter aksjon Vær‐presis! Elever (og foresatte) som 
kommer for sent blir møtt av administrasjonen i skolegården.  

 Administrasjonen ønsker å lage en skolesang for å fremme lagånd og 
samhold. Det foreslås i FAU‐møtet å ta med elevrådet i prosessen, i tillegg 
ber skolen om at ressurspersoner innen tekst og melodi melder seg. 

Personell: 
Sigrun Holst er ansatt og har tiltrådt som sosiallærer 
Eyvind Dahl er beordret til annen skole frem til sommeren, fra høstsemesteret er han 
tilbake i rektorstillingen ved Nordpolen skole.  
 
Administrativt: 
Strategisk plan og budsjett er vedtatt uten endring 
Resultatet 2015 viser god økonomi i skolen og AKS med et forventet mindreforbruk. 
Det positive avviket er i stor grad øremerket til ikke gjennomførte tiltak som er 
forsinket av ulike årsaker. Blant annet lekeapparatet som venter på prosjektering og 

Skoleledelse   



 
Nordpolen skole FAU 

 

oppføring av Skolebygg. 
 
FAU bad om orientering om: 

1. Status Fernanda Nissen  
Foresatte til elever ved Fernanda Nissen er invitert til møte 15.2.16. 
Nordpolen skole har mottatt 25 skolebyttesøknader for eksisterende elever, men 
formell frist for søknad er ikke passert. Det er kommet en god del søknader om 
skolebytte til Nordpolen for skolestartere høsten 2016.  Det skal informeres om 
Fernanda Nissen og elevfordeling på foreldremøtene.  
 

2. Kurstilbud AKS 
a. Tilbud og utvelgelse/fordeling på eksisterende kurs: Ansvar for 

utvelgelsen til kurs er datastyrt for å sikre at alle får rettferdig tilbud 
og at barn med særskilte behov ivaretas. Nærmere informasjon om 
tekniske detaljer ved systemet kan får ved henvendelse til skolen.  

b. Tilbud om eksterne kurs f.eks Skiskoletilbud fra Skiforeningen, 
sjakkurs, seilkurs etc. Driftstyret ved skolen har vedtatt prinsipp om 
at alle kurs skal være gratis, og i henhold til Opplæringsloven § 2‐15  
og Opplæringsloven § 3‐1 : Offentlig grunnskole og videregående 
opplæring skal være gratis for elevene og foreldrene. Det betyr at 
elevene har rett til å få opplæring, uten å måtte betale for den. AKS 
kjøper inn kurs som er blitt avholdt på skolen. FAU kan komme med 
innspill til kurstilbudet ved AKS. 

Det er fremmet innspill fra mange foreldre angående mulighet for at AKS 
kan tilrettelegge for og tilby kurs fra eksterne. Det er et vesentlig skille 
mellom kurs som krever foreldrebetaling eller legger beslag på 
personellressurser vs kurs som er gratis og som ikke krever betydelig ekstra 
av personalet ved AKS.  
 
I sistnevnte tilfelle er det fremmet forslag til skolen, men det er ulik 
oppfattelse om hvordan disse forslagene er mottatt og svart ut. Rektor 
presiserer at nye forslag gjerne må legges frem for vurdering som 
enkeltsaker. Det foreslås at det gjennomføres en utredning av mulighetene 
til å utvide kurstilbudet fra eksterne uten å øke kostnadene. AKS‐gruppen vil 
vurdere å gjennomføre en slik utredning.  
 
FAU diskuterte også muligheten for å tilby kurs med foreldrebetaling: 
For: 

 Det er mange sammenlignbare skoler som tilbyr kurs med 
foreldrebetaling 

 Flere kurstilbydere har mulighet for støtte/fullfinansiering ved 
behov til et begrenset antall plasser 

 Det er ønskelig med et bredere tilbud ved AKS 
 For å beholde ressurssterke familier i skoleområdet kan det være 

grunn til å se på tilbudet i forhold til denne gruppens ønsker og 
forventninger og ikke ensidig begrunne avgjørelser basert på 
mulighetene til dem med færrest ressurser.  

  
Mot: 

 20 % av elevene ved Nordpolen skole ligger under 
fattigdomsgrensen 

 Bydelen støtter skolen i å holde skoletiden fri for foreldrebetaling 
(ut over oppholdsbetaling)  

 Betalingskurs i grunnskolen er i strid med gjeldende lovverk 
 Det er fattet driftsstyrevedtak vedr dette 

Diskusjonen ble avrundet med følgende standpunkt:  
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Gjeldende driftsstyrevedtak, gjeldende lovverk samt den demografiske 
sammensetningen i elevmassen er viktige argument, og FAU tar dette til 
orientering. Det bes derfor at dette perspektivet kommuniseres bedre til 
foreldregruppen for å underbygge beslutningen om å utelukke betalingskurs. Det 
foreslås at man legger ut informasjon på skolens hjemmesider med begrunnelse for 
avgrensingen med samtidig mulighet for å sende inn forslag om kurs som ikke vil 
kreve foreldrebetaling og betydelig utstyr eller som krever betydelige 
personellressurser.  

 
3. Skjermtid AKS og skole (bruk av tv, film, iPad)  

Rektor informerte om retningslinjer for 1.2.3. klassetrinn: På AKS har hver elev 
ukentlig mulighet for maks 1 time på dataterminal, IPAD el.l., i tillegg til film på fredag 
og valgfri storskjerm med just‐dance hver dag i 1 time. Skjermtid i skolen er 
hovedsakelig bruk av smartboard i spisepausen til NRKSuper, lydbok med billedstøtte 
etc. Det har vist seg umulig å få 28 elever til å sitte ned i ro og spise uten en eller 
annen form for atspredelse. Det er voksen i hver enkelt klasse som styrer avvikling av 
spisepausen. Tilbud i ferier kan avvike fra overnevnte, men skal kommuniseres på 
egne ferieplaner.  
FAU diskuterte temaet: 

 Det er flere som opplever at redegjørelsen fra skole/AKS ikke stemmer 
med virkeligheten. Det er svært ulike oppfattninger av faktisk bruk, 
særskilt på AKS.  

 Mange foreldre har sterke meninger om skjermbruk i spisefriminuttet. 
 Just Dance er ikke nødvendigvis et særskilt aktiviserende tilbud da 

mange ser på at én eller to danser. 
 Det er barn som opplever å måtte se programmer som oppleves 

ubehagelige og/eller skremmende.  
 Fredagsfilm er obligatorisk, det bør være mulighet for alternativer.  
 Det har forekommet avvik mellom kommunisert plan og faktisk 

gjennomføring på AKS i ferier.  
Diskusjonen ble avrundet med følgende standpunkt:  
Det er tidligere foreslått at skole og AKS foretar en faktisk kartlegging av 
skjermbruk, men ettersom reglene som presenteres fremstår tilfredsstillende bes 
skolen legge større vekt på at man følger reglene i første omgang og legger til rette 
for alternativt tilbud til skjerm. Foresatte oppfordres til å ta opp avvikling av 
spisepausen med den enkelte lærer.  
 

4. Smilefjes/premiering av orden i garderoben:  
Det er satt opp smilefjes i garderoben i 1E hos elever som har god orden i 
garderoben. Dette oppleves ubehagelig og effekten av denne type 
aktiviteter ovenfor 6‐åringer i denne sesongen betviles. Rektor kjenner ikke 
saken og må ta opp saken med læreren direkte. Generelt er skolen opptatt 
av å benytte positiv tilbakemelding, så intensjonen med smilefjesene har nok 
vært god, men kan ha gitt feil resultat. Rektor oppfordrer samtidig foreldre 
om å ta opp saker direkte og umiddelbart med lærer om noe oppleves 
negativt.  

FAU‐representanter redegjorde kort for gode erfaringer med klasse‐mot‐klasse 
konkurranser og anbefaler dette som alternativ.  
Beslutning: FAU tar informasjonen til orientering. 

14  Informasjon fra arbeidsgruppene 
Trafikkgruppa: 

 Status 
 Kontakt fra forelder i 2 klasse angående mangler ved overgangsfelt i  

Åsengata  ‐ Per Kviberggate:  Overgangsfelt er nedslitt, det mangler skilting 
og det er sterk tragikk, samt at biler parkerer i overgangsfeltet. Trafikkgrupe 
følger opp sammen med skolen.  

 
Hege Danielsen 
(gruppeleder) 
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 Innspill til retningslinjer for sykling til skolen er oversendt 
skoleadministrasjonen.   

 Trafikkagentene fortsetter og alle foreldre oppfordres til å registrere 
elevenes skolevei og risiko ved denne.  

Miljøgruppa: 
 Ingen til stede 
 Ansvar for garderober og gjenglemt ‐ tøy dag før vinterferien. 
 Hege setter opp plakater 17.2.16 (fra 15:00)– 19.2.16 (17:00) 
 Ina Wisborg melder seg frivillig til å henge opp tøy på dagtid den 17 og vil 

kontakte vaktmester Morten Myhrmoen for å avtale tid.  
 
AKS‐gruppa: 

 Status se sak 13.2 og 13.3 

Temamøtegruppa: 
 Det er ønskelig å få med flere i gruppen 
 Målsetningen er å ha temamøte én gang i halvåret 
 Forslag; søvn og psykisk helse, mat og kosthold, bruk av sosiale 

medier/skjerm, foreldreselvtillit. Det er også tidligere foreslått å holde møte 
med tema Den matematiske samtalen v/Mona Rosseland. FAU engasjerte 
seg i tema om matematikk og diskuterte skolefokus, foreldres erfaring, 
nasjonale prøver, kommunikasjon via ukeplan. 

FAU ber om at det, i prioritert rekkefølge, undersøkes planlegges møte med tema 
som nevnt over: matematikk, matvaner/kosthold, og søvn og psykisk helse. Ledige 
datoer på Torget må avklares først.  
 
Nærmiljø, skole – hjem gruppen 

 FAU ved Nordpolen skole er invitert til å delta i møte om fremtidig utvikling 
av Sandaker ballplass. Dette er en del av bydel Sagenes Søndre Åsen‐
områdesatsing. 

 Sagene FAU har tatt initiativ til samarbeidsmøter mellom FAUene ved 
bydelskolene om oppvekstmiljø og har invitert inn Nordpolen også. Felles 
foreldremøte i april.  

 Det foregår rekruttering i foreldregruppen til Nærmiljø, skole.‐hjem gruppen 
 Skyteepisode i kommunale gård Haarklous plass. Gruppen vil vurdere å 

sende henvendelse til Boligbygg angående oppvekstvilkår. FAU diskuterte 
innholdet i og omfanget av informasjon i skolen ved slike situasjoner.  

Beslutning: FAU tar informasjonen til orientering. 

 
 
 
 
Therese G. Solbjørg 
(gruppeleder) 
 
 
 
 
 
 
 
 
Christine Ilstad 
(gruppeleder) 
 
Siv Øverås 
(gruppeleder) 
 
 
 
 
 
 
 
Una Husveg 
(gruppeleder) 

15  17. mai komité 
Leder: Ina Wisborg 
Nestleder/sekretær: Christine Ilstad 
Trinnkontakter:  

1. trinn: Nina Diallo 1B 
2. trinn: Hege Brattlid 
3. trinn: Bård Gustavsen 
4. trinn: Ola Lauritzen 
5. trinn: Reza Rezaee 
6. trinn: Hege Seljelid 

Una og Hege er svært positive til å være behjelpelig med å videreformidle erfaring og 
hjelpe til underveis.    
Beslutning: 17.mai komiteen nedsettes. 

FAU   

16  Informasjon fra styret 
Nytt KFU ‐ møte skolegruppe E 17.2.16. Una Husveg, Ina Wisborg og Oddny Bjelkerøy 
Hitland deltar.  
Beslutning: FAU tar informasjonen til orientering. 

Una/Ina 
(leder/nestleder) 
(fra forrige FAU‐
møte) 

 

17  Informasjon fra klassene   FAU‐repr.   
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Ingen saker fremlagt 
Beslutning: FAU tar informasjonen til orientering. 

18  Eventuelt 
Driftsstyret informerer: 

 Fokus på økonomi – regnskap 2015 og budsjett 2016 
 Diskusjon om kurs og skjermtid vil videreformidles som informasjonssak.  

Beslutning: FAU tar informasjonen til orientering. 

 
Aage Stangeland 

 

 


